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b. pkt. 14
Helårsbeboelse af sommerhuse*
Ejeren af ejendommen Bakkesvinget 1 A, 
matr. nr. 1-bo Torpegård, Skuldelev har 
søgt om tilladelse til helårsbeboelse af 
det eksisterende sommerhus. Da ejendom
men er beliggende i landzone skal Hoved
stadsrådet meddele zonetilladelse til 
det ansøgte.
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget indstiller til byrådet, 
at sagen sendes til Hovedstadsrådet uden 
anbefaling.
Samtidig anmoder ejendomsudvalget byrå
det om bemyndigelse til, at udvalget frem
over kan videresende ansøgninger om hel
årsbeboelse i sommerhuse til henholdvis 
Hovedstadsrådet og Miljøankenævnet uden 
forudgående behandling i byrådet.

c. pkt,. 15

Ejendomsudvalget fortsat
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Helårsbeboelse af sommerhuse.
Ejeren af ejendommen Hyllingeriis 121, 
matr. nr. 35-er Østby by, Selsø har søgt 
om tilladelse til helårsbeboelse af det 
eksisterende sommerhus. I henhold til 
bestemmelserne i lovbekendtgørelse nr.
357 af 15. juli 1985 kan byrådet i særli
ge tilfælde meddele tilladelse til hel
årsbeboelse .
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget indstiller til byrådet, 
at sagen sendes til Miljøankenævnet, idet 
teknisk forvaltnings administrative af
slag på ansøgningen om helårsbeboelse af 
sommerhuset fastholdes.



d. pkt. 16
Helårsbeboelse af sommerhuse*
Ejerne af ejendommen Spurvevænget 31, 
matr. nr. 7-ar Vellerup by, Vellerup har 
søgt om tilladelse til helårsbeboelse af 
det eksisterende sommerhus. I henhold til 
bestemmelserne i lovbekendtgørelse nr.
357 af 15. juli 1985 kan byrådet i særli
ge tilfælde meddele tilladelse til hel
årsbeboelse .
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget indstiller, at sagen 
sendes til Miljøankenævnet, idet teknisk 
forvaltnings administrative afslag på 
ansøgningens om helårsbeboelse af sommer
huset fastholdes.

e. pkt. 17
Helårsbeboelse af sommerhuse
Ejerne af ejendommen Spurvevænget 29, 
matr. nr. 7-ap Vellerup by, Vellerup har 
søgt om tilladelse til helårsbeboelse af 
det eksisterende sommerhus. I henhold til 
bestemmelserne i lovbekendtgørelse nr.
357 af 15. juli 1985 kan byrådet i særli
ge tilfælde meddele tilladelse til hel
årsbeboelse .
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget indstiller, at sagen 
sendes til Miljøankenævnet, idet teknisk 
forvaltnings administrative afslag på 
ansøgningen om helårsbeboelse af sommer
huset fastholdes.

Ejendomsudvalget fortsat



1.

2 .

3.

4.

Dag og år: Blad nr.

3748
Onsdag den 17. december Formandens 

' initialer:

1986
kl. 19.00

i byrådssalen.
Ejendomsudvalget fortsat 
f. pkt. 18
Helårsbeboelse af sommerhuse
Ejerne af ejendommen Storkevænget 8, 
matr. nr. 7-bh Vellerup by, Vellerup søgt 
om tilladelse til helårsbeboelse af det 
eksisterende sommerhus. I henhold til 
bestemmelserne i lovbekendtgørelse nr.
357 af 15. juli 1985 kan byrådet i særli
ge tilfælde meddele tilladelse til hel
årsbeboelse.
Indstillingsbilag vedlagt. 
Ejendomsudvalget indstiller, at sagen 
sendes til Miljøankenævnet, idet teknisk 
forvaltnings administrative afslag på 
ansøgningen om helårsbeboelse af sommer
huset fastholdes.

Teknisk udvalg
Udskrift af udvalgets møde den 27. novem 
ber 1986 fremsendes i fotokopi til byrå
dets efterretning.

Kulturelt udvalg
Udskrift af udvalgets møde den 24. novem 
ber 1986 fremsendes i fotokopi til byrå
dets efterretning.

Socialudvalget
Udskrift af udvalgets møde den 24. novem 
ber 1986 fremsendes i fotokopi til byrå
dets efterretning.



5.

6 .

7.

Udskrift af udvalgets møde den 1. decem
ber 1986 fremsendes i fotokopi til byrå
dets efterretning.

Sikkerhedsudvalget

Hovedsamarbejdsudvalg
Udskrift af møder i udvalget for det tek
niske område den 12. november, det socia
le område den 19. november, det kulturel
le område den 2. december og for admi
nistrationen den 2. december 1986 frem
sendes i fotokopi til byrådets efterret
ning. .

Økonomiudvalget
Udskrift af udvalgets møde den 5. decem
ber 1986 fremsendes i fotokopi til byrå
dets efterretning.

a. pkt. 1
Andelsboliger på matr, nr. 3-fo Skibby 
by, Skibby, ansøgning om støttetilsagn.
I brev af 17. november 1986 ansøger Busk 
Byggeadministration ApS, på vegne af 
Skibby Andelsbyg Totalentreprise af 1985 
om kommunens anbefaling om støttetilsagn 
til ovennævnte byggeri.
Samtidig ansøges om, at kravet om carpor
te til 75% af boligerne frafaldes, idet 
det anføres, at andelshaverne generelt 
vil foretrække midlerne anvendt på selve 
boligen frem for til carporte. Det bemær-

fortsættes....



kes at samtlige boliger er solgt og at 
50% af køberne har bil.
Ejendomsudvalget vedtog, at den frem
sendte støtteansøgning anbefales overfor 
økonomiudvalget. Med hensyn til carporte 
kan disse udelades mod at de projektmæs
sigt indgår i en samlet plan.
Det skal sikres, at eventuelle fremtidige 
ønsker om carporte kan efterkommes, så
fremt en ansøgning er i overensstemmelse 
med den samlede plan og kan indgå i om
rådets fælles vedligeholdelse. 
Økonomiudvalget anbefaler den indsendte 
støtteansøgning overfor byrådet.
Samtidig indstilles, at ansøgning om at 
frafalde krav om carporte til 75% af bo
ligerne, ikke imødekommes.

Økonomiudvalget fortsat
a. pkt. 1 fortsat

b. pkt. 2
Forslag til tillæg nr. 2 til Skibby kom
muneplan, 1984-91.
Der er i kommuneplanen ikke udlagt area
ler til ikke nærmere specificerede of
fentlige institutioner, idet alle udlæg 
til offentlige formål er knyttet til ek
sisterende institutioner og deres udbyg
ningsmuligheder .
Tillæg nr. 2 inddrager den nordlige del 
af fritidsområde F2 under D2 - offentli
ge formål. Samtidigt ændres rammebestem
melserne for D2 således, at der åbnes 
mulighed for opførelse af ikke nærmere

fortsættes....



specificerede offentlige og private in
stitutioner samt et mindre antal boli
ger.
Forslag til tillæg nr. 2 vedlægges. 
Ejendomsudvalget fremsender forslag til 
tillæg nr. 2 til Skibby kommuneplan 
1984-91 til byrådet med anbefaling. 
Økonomiudvalget fremsender til byrådet 
med anbefaling.

7. Økonomiudvalget fortsat
b. pkt. 2 fortsat

Dag og år: Blad nr.

3751
Onsdag den 17. decembei Formandens 

' initialer:

1986
kl. 19.00

i byrådssalen.

c . pkt. 3 "
Lokalplan for område til rigssal og bo- " 
ligbebyggelse -
I henhold til ejendomsudvalgets beslut
ning den 29. oktober 1986 fremlægges her
med forslag til lokalplan nr. 56 for et 
område til institutions- og boligområde - 
ved Skibby rådhus.
Lokalplanforslaget vedlægges. 
Ejendomsudvalget indstiller til byrådet 
at vedtage forslag til lokalplan nr. 56 ■
og iværksætte den efterfølgende lokal
planprocedure.
Økonomiudvalget foreslår, at pkt. 8.2. 
ændres til opførelse af teglsten (fagbe
tegnelse indsættes). Udvalget foreslår, . 
at pkt. 7.4. ændres til opførelse med 
udnyttet tagetage. På baggrund af økonomi
udvalgets ændringsforslag oversendes sa- ' 
gen til behandling i ejendomsudvalget .
og påny i økonomiudvalget før byrådsmø
det .

*) Økonomiudvalgets indstilling, side 3751A





Karlitlofter - Skolevejens børnehave
Ejendomsudvalget udsatte den 29/9 1986 
sagen om Karlitlofterne med henblik på 
at undersøge andre muligheder for reno
vering af lofter end udskiftning.
Teknisk forvaltning har undersøgt mulig
hederne for overfladebehandling af lof
terne.
Indstillingsbilag vedlagt.
Ejendomsudvalget indstiller til socialud
valget, at der foretages overfladebehand
ling af karlitlofterne.
Socialdemokratiet indtager særstandpunkt 
og begærer sagen til byrådet. 
Sikkerhedsudvalget har på møde den 1/12 
taget til efterretning og anbefaler byrå
det, at lofterne udskiftes som anbefalet 
af Teknologisk Institut.
Økonomiudvalget fremsender ejendomsudval
gets indstilling til byrådet med anbefa
ling .
Socialdemokratiet indtager særstand
punkt, idet de ønsker lofterne udskif
tet, som anbefalet af Teknologisk Insti
tut .
(Spørgsmål om eventuel antagelse af fir
ma er optaget på lukket møde, som behand
les efter åbent møde).

Økonomiudvalget fortsat
d. pkt. 4



Vandhane ved badestranden syd for Skul
delev havn
Byrådet behandlede den 15/10 86 sagen 
om badestranden syd for Skuldelev havn.
I den forbindelse blev det tilkendegivet 
fra venstre og konservative, at man posi
tivt ville overveje etablering af en 
vandhane, såfremt der ikke i forbindelse 
med etableringen skal betales afgift til 
vandværket.
Således foranlediget har teknisk forvalt
ning rettet henvendelse til Skuldelev 
vandværk. Skuldelev vandværk meddeler ved 
skrivelse af 21. oktober 1986, at der 
skal betales en tilslutningsafgift på 
kr 4.500,- excl. moms ved opsætning af 
en vandstander ved badestranden. 
Ejendomsudvalget vedtog, at opsætning 
af vandhanen søges indarbejdet i budget
tet for 1988.
Socialdemokratiet indtager særstandpunkt 
og begærer sagen forelagt byrådet. 
Økonomiudvalget fremsender ejendomsudval
gets indstilling til byrådet med anbefa
ling.
Socialdemokratiet fastholder det i ejen
domsudvalget indtagne særstandpunkt.

Økonomiudvalget fortsat
e . pkt. 5



Ungdomsboliger, Hovedgaden 36, Skibby 
Landsforeningen Ungbo har i forbindelse 
med skema 2 fremsat ansøgning om nedsæt
telse af kloakbidrag samt lov til at be
nytte den offentlige parkeringsplads ved 
bebyggelse.
Indstillingsbilag vedlagt.
Teknisk udvalg indstiller til byrådet, 
at ejendommen ialt pålignes 6 normal- 
kloakbidrag.
Der skal anlægges 6 P-pladser på eget 
areal, og der kan disponeres over 3 
P-pladser på centerparkeringspladsen. 
Økonomiudvalget fremsender til byrådet 
med anbefaling.

Økonomiudvalget fortsat
g. pkt. 11
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3754
Onsdag den 17. december Formandens

initialer:

1986
kl. 19.00

i byrådssalen.

Sa 4aAA é

m m , (£?
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h» pkt. 12
Dispensation for dagrenovation.
Poul Larsen, Ventevej 5 har med skrivel
se af 30/7 1986 søgt om fritagelse for 
dagrenovationsordningen.
Sagen har senest været behandlet i byrå
dets møde den 19/11 1986 og er herfra 
sendt til fornyet behandling i teknisk 
udvalg.
Forvaltningens redegørelse til byrådet, 
dateret 7/11 1986 er vedlagt sagen. 
Teknisk udvalg vedtog, at Poul Larsens 
dispensation for dagrenovation fasthol
des, dog påbydes Poul Larsen at aflevere 
plast- og konservesdåser til genbrug. 
Socialdemokratiet indtager særstand

fortsættes . . . .



punkt, idet Poul Larsen ikke meddeles 
dispensation. Sagen begæres til byrådet. 
Økonomiudvalget fremsender teknisk ud
valgs indstilling til byrådet med anbefa
ling.
Socialdemokratiet fastholder det i tek
nisk udvalg indtagne særstandpunkt.

Økonomiudvalget fortsat
h . pkt. 12 fortsat

Dag og år: Blad nr,

3755
Onsdag den 17. decembei Formandens

initialer:

1986
kl. 19.00

i byrådssalen.

i. pkt. 13
Miljørådet for Isefjorden
Byrådet vedtog på sit møde den 16. april 
1986 det af Holbæk kommune fremsendte 
forslag til "Vedtægter for miljøråd for 
Isefjorden" med ændringer fremsat af tek 
nisk udvalg og økonomiudvalget.
Holbæk kommune har den 10/11 1986 af
holdt møde omkring forslag til vedtægts
ændringer fra de enkelte kommuner.
Skibby kommunes forslag til tilføjelser 
i § 5 blev godkendt indført i vedtægter
ne, og de ønskede tilføjelser i § 7 og 
8 blev besluttet overført til at indgå 
i den kommende forretningsorden. 
Indstillingsbilag vedlagt.
Teknisk udvalg videresender vedtægterne 
med anbefaling til byrådet. 
Økonomiudvalget fremsender til byrådet 
med anbefaling.
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Holbæk kommune anmoder i skrivelse af 
20. november 1986 om, at der udpeges et 
medlem til Miljørådet.



. Økonomiudvalget fortsat 
j. pkt. 16
Losseplads ved Kyndby.
Fra udvalgsformanden i Jægerspris har 
kommunen fået oplyst, at programmet er 
påbegyndt med baggrund i den tilslutning, 
de fik ved mødet i Jægerspris den 6. au
gust 1986. Kommunen har talt med VIAK, 
som har lovet direkte og løbende oriente
ring, og foreløbig er man i gang med 
vandstandspejlinger i eksisterende borin
ger. Disse resultater vil blive vurderet 
forinden der fortsættes i programmet.
For videre behandling i økonomiudvalget 
bedes udvalget tage stilling til det fo
relagte undersøgelsesprogram, således at 
de nødvendige midler kan frigives i 
1987.
Indstillingsbilag vedlagt.
Teknisk udvalg indstiller til økonomiud
valget, at udgifter til undersøgelser 
tages over anlægsmidler til en ny losse
plads. Der er i 1987 afsat ialt 1 mili. 
kr. til aktiviteter omkring en ny losse
plads.

Dag og år: Blad nr.

3756
Onsdag den 17. december Formandens

initialer:

1986
kl. 19.00

i byrådssalen.

Økonomiudvalget fremsender til byrådet
med anbefaling.



Misbrugsproblemer i Skibby kommune
Rapport af 14. november 1986 vedrørende 
misbrugsproblemer i Skibby kommune frem
lægges til behandling.
Rapporten, der er udarbejdet af den af 
byrådet på mødet den 2o. august 1986 ned
satte arbejdsgruppe, har været fremsendt 
også til SSP-udvalgets medlemmer.
Det foreslås i rapporten, at der etable
res oplysningsvirksomhed, eftermiddag
sklubber for lo-14 årige, et "træfpunkt" 
for voksne samt mulighed for at tilkalde 
sagsbehandler i bistandsafdelingen også 
udenfor normal arbejdstid.
Socialudvalget fremsender rapporten til 
byrådet med anbefaling.
Økonomiudvalget fremsender til byrådet 
med anbefaling.
Det forudsættes, at de enkelte aktivite
ter godkendes i relevante udvalg forin
den igangsættelse.
Socialforvaltningen må foranledige, at 
arbejdsgruppen søger om tilskud inden 
den 15/12.

Økonomiudvalget fortsat
k. pkt. 18

1. pkt. 20
Oprensning af vandhuller etableret 
som beskæftigelsesprojekt
Beskæftigelsesudvalget fremsender forslag 
til oprensning af vandhuller etableret 
som beskæftigelsesprojekt.
Socialudvalget anmodes om en udtalelse

fortsættes



i sagen for så vidt angår spørgsmålet om 
tilskud til lønomkostningerne, der er 
budgetteret til kr. 52.600 - heraf kr. 
42.6oo til 3 unge arbejdsledige (600 ti
mer) .
Socialudvalget anser projektet som godt, 
men under hensyntagen til kommunens sam
lede økonomi kan socialudvalget ikke med
virke til gennemførelse af sagen.
Anni Skov indtager særstandpunkt og øn
sker sagen forelagt byrådet. 
Økonomiudvalget fremsender socialudval
gets indstilling til byrådet med anbefa
ling.
Socialdemokratiets 2 medlemmer indtager 
særstandpunkt.

Økonomiudvalget fortsat
1. pkt. 20 fortsat

m. pkt. 21
Forslag om justering af personalefor
holdene på dagplejekontoret
Dagplejekontoret fremsender skrivelse af 
17. november 1986 med ansøgning om dels 
ansættelse af en pædagog (tilsynsførende) 
2o t/u og dels udpegning af en stedfor
træder for dagplejelederen.
Der fremlægges endvidere skrivelse af lo. 
november 1986 fra dagplejerne med anmod
ning om ansættelse af yderligere 1 pæda
gog på dagplejekontoret.
Socialudvalget fremsender med anbefaling 
af, at der udpeges en stedfortræder. 
Spørgsmålet om evt. opnormering med til
synsførende 20 t/u afventer overblik over

fortsættes....



Økonomiudvalget fortsat 
m. pkt. 21 
sommerudskiftningen.
Anni Skov indtager særstandpunkt for så 
vidt angår opnormeringen 20 t/u. 
Økonomiudvalget fremsender socialudval
gets indstilling til byrådet med anbefa
ling.
Socialdemokratiets 2 medlemmer indtager 
særstandpunkt for så vidt angår opnorme
ringen 20 t/u.

Administrationen oplyser, at merudgift 
i form af stedfortrædertillæg udgør år
ligt kr. 3.860,12. Der er hverken i 1986 
eller 1987 afsat beløb hertil på budget
tet .

n. pkt. 22

Dag og år: Blad nr.

3759
Onsdag den 17. decembei Formandens 

' initialer:

1986
kl. 19.00

i byrådssalen.

Bemærkninger til 1987-budgetterne på ho
vedkonto 05
I fortsættelse af byrådets vedtagelse 
af budget 1987 blev institutioner og 
funktioner orienteret ved skrivelse af 
16. oktober 1986. I samme forbindelse 
blev de berørte parter anmodet om at 
fremsende bemærkninger til budgettet, 
herunder forslag til, hvorledes det ved
tagne budget mest hensigtsmæssigt kunne 
sættes i funktion.
Til orientering og drøftelse af konse
kvenserne af det modtagne materiale, 
fremlægges de modtagne bemærkninger 
således s

fortsættes



Dag og år:

Onsdag den 17.
1986

kl.
i byrådssalen.

Blad nr.

3760
december Formandens

initialer:

19.00

7.
n. pkt. 22 fortsat
1. Skrivelse af 16. november 1986 fra 

Skibby forældrenævn bl.a. med indby
delse til en drøftelse af status, 
perspektiver og vision for dagpleje- 
og daginstitutionsområdet.

2. Skrivelse af 29. oktober 1986 fra 
forældrerådet ved børnehaven Tumle- 
bo.

3. Skrivelse af 31. oktober 1986 fra 
forældrerådet ved Skolevejens børne
have bl.a. med oplysning om, at for
ældrerådet vil kommentere budgettet 
efter afholdt forældremøde den 26. 
november 1986.

4. Fællesskrivelse af 13. november 1986 
fra de 6 daginstitutioner.

5. Skrivelse af 14. november 1986 fra 
Pædagogisk Kartel med bemærkning til 
vikarreglerne, arbejdstidsforkortei
sen pr. 1. januar 1987 samt personal
enedskæringen i daginstitutionerne.

6. Skrivelse af 3o. oktober 1986 fra 
forældrerådet i Ferslev fritidshjem.

7. Skrivelse af 2. november 1986 fra 
forældrerådet i Skibby fritidshjem,

8. Skrivelse af 13. november 1986 fra 
forældrerådet i Skuldelev fritids
hjem.

9. Åbent brev af 13. november 1986 til 
byrådet fra personalegruppen ved 
daginstitutionerne i Skibby.

10. Skrivelse af 13. november 1986 fra 
børnetandplejen, hvor 3 alternative 
sparemodeller og konsekvenserne af

Økonomiudvalget fortsat

fortsættes....



7. Økonomiudvalget fortsat
n. pkt. 22 fortsat

samme er beskrevet.
11. Skrivelse modtaget 17. november 1986 

fra sagsbehandlende ergoterapeut 
vedrørende hjælpemiddelområdet.

12. Skrivelse af 17. november 1986 fra 
plejehjemmet Nordhøj.

Udtalelse fra hovedsamarbejdsudval
get for det sociale område vedlæg
ges.

Socialudvalget: De modtagne bemærkninger 
tages generelt til efterretning og indgår 
i den fortsatte behandling af sagen. 
Socialudvalget er åben for forhandling 
med de parter, som måtte ønske dette, 
ad. 1. Socialudvalget imødekommer gerne

et møde som foreslået af forældre- 
nævnet.

ad.10. Forslag om at reducere besparelsen 
med 64.380, svarende angiveligt 
til øgede bloktilskud kan ikke 
imødekommes. Det bemærkes herved 
at de øgede bloktilskud er medta
get i budget 1987 som en del af 
generelle tilskud.

Økonomiudvalget fremsender til byrådets 
afgørelse, idet sagen dog behandles på 
ekstraordinært økonomiudvalgsmøde den 
16/12, hvorfra indstilling vil foreligge 
til byrådets møde.
Socialdemokratiet indtager særstandpunkt, 
idet de ønsker gennemført forhandling med 
de implicerede parter, som vedtaget af 
byrådet på mødet den 19/11 1986, således

fortsættes...



Dag og år: Blad nr.

3762
Onsdag den 17. decembei Formandens 

' initialer:

1986
kl. 19.00

i byrådssalen.

at sagerne kunne være afklaret til byrå
dets december-møde.

(Da det blev drøftet i økonomiudvalget, 
hvorvidt socialudvalget havde rettet hen
vendelse til klagerne, er sagen nu ved
lagt kopier af brevene).

)Økonomiudvalgets indstilling, side 3762A

o. pkt. 23
Status vedrørende "sort dagpleje" i Skib
by kommune
Fornyet fremlæggelse af redegørelse over 
"sort dagpleje" samt oversigt over de 
sager hvor der i 1986 i bistandsberegning 
er medtaget udgifter til børnepasning. 
Byrådet anmodede i mødet den 15. oktober 
1986 socialudvalget om at genoptage sagen 
med henblik på udvidelse af den oprindeli 
ge undersøgelse med en bestemt statusdato 
til en undersøgelse omfattende hele 1986. 
Socialudvalget har taget til efterretning 
- fremsendes til byrådet.
Økonomiudvalget fremsender til byrådets 
efterretning

p . pkt. 24
Barselsvikariat - Skolevejens børnehave
Skolevejens børnehave ansøger i brev af 
3.1o.l986 om tilladelse til at opslå et 
barselsvikariat med samme timetal som 
den oprindelige stilling.
Forvaltningen bemærker, at godkendelse 
af ansøgningen indebærer dels, at den fra

Økonomiudvalget fortsat
n. pkt. 22 fortsat

fortsættes....
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dagpengefonden kommende refusion benyttes 
til dækning af vikarudgiften og dels, at 
der søges om tillægsbevilling på kr. 
I6.000 til institutionens budget for 1987 
vedr. vikarudgifter for pædagogmedhjælpe
re. Tillægsbevillingen foreslås finansie
ret ved kompenserende besparelse som føl

. Økonomiudvalget fortsat
p. pkt. 24 fortsat

ger:
administration, kr. - 6 .ooo
fast ejd., anskaffelser kr. - 5.ooo
pensionsforsikr.præmier k r . - 5.ooo
i alt kr. - I6.000
Socialudvalget anbefaler ansøgning om 
fuldtidsvikar samt financiel dækning som 
foreslået.
Anni Skov indtager særstandpunkt for så 
vidt angår financiel dækning med de 
16.000 k r .
Økonomi udv a1get fremsender socialudval
gets indstilling til byrådet med anbefa
ling.
Socialdemokratiets 2 medlemmer indtager 
særstandpunkt for så vidt angår finansi
el dækning med de 16.000 kr.

g . pkt. 26
Personalenormeringen på De gamles Hjem
På møde den 10, november foretog økonomi
udvalget indstilling vedrørende persona
lenormering på De gamles Hjem og god
kendte, at der forinden byrådets decem- 
,t>ermøde blev optaget administrative for
handlinger med de implicerede fagfor
bund.

^ÅoM jQ/U/A, ttåfrfcé4 S m  A4å$(
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fortsættes...



q. pkt. 26 fortsat
Der har været afholdt møde med fagforbun
dene den 27. november og referat vedlæg
ges til orientering.
Af referatet fremgår blandt andet, at 
fagforbundene forbeholder sig at fremkom
me med ændret forslag til de foreslåede 
personalereduktioner.
Det er aftalt med fagforbundene, at even
tuelle forslag til en ændret reduktions
fordeling skal være fremsendt til Skibby 
kommune senest den 11. december. 
Økonomiudvalget har taget referatet til 
efterretning og genbehandler sagen på 
et ekstraordinært møde den 16/12, hvor 
de eventuelle forslag fra fagforbundene 
kan indgå. Indstilling fra dette møde 
vil foreligge til byrådets behandling.

) Økonomiudvalgets indstilling side 3764A
r. pkt. 27
Fagligt møde i daginstitutionerne
Daginstitutionerne holdt fagligt møde den
13. november 1986, hvorfor der ikke blev 
modtaget børn i institutionerne denne 
dag. Forvaltningen modtog henvendelse fra 
forældre til ialt 7 børn. Disse fik op
lyst, at kommunen ikke så sig i stand til 
at anvise alternativ pasningsmulighed for 
børnene.
Forvaltningen har på forældreforespørgsel 
oplyst, at spørgsmålet om evt. reduktion 
i forældrebetalingen (1/30 af månedstaks
ten) vil blive forelagt socialudvalget 
til afgørelse.
Socialudvalget: Der foretages reduktion

fortsættes....

7. Økonomiudvalget fortsat



7 .

)

Økonomiudvalget fortsat 

g. pkt. 26 fortsat

Økonomiudvalget vedtog på sit ekstraordi
nære møde den 16. december 1986 at anbe
fale forvaltningens indstilling. 
Socialdemokratiet indtager særstandpunkt, 
idet man ikke kan gå ind for nednormering 
af personalet på De gamles Hjem.

Intern notits af 16. december fra kommu
naldirektøren blev omdelt på mødet.
Uddelt til øvrige medlemmer den 17. de
cember .



med 1/30 månedstakst - sagen betragtes 
som principiel også for evt. fremtidige 
arbejdsnedlæggelser.
Økonomiudvalget fremsender til byrådet 
med anbefaling.

Økonomiudvalget fortsat
r. pkt. 27 fortsat

s . pkt. 29
Besparelser på Ungdomsskolens 1986-bud- 
get
Byrådet tilbagesendte sag vedr. besparel
ser på ungdomsskolens 1986-budget til 
fornyet behandling.
Besparelserne er opgjort således;
Ungdoms skolen:
Faste lønninger pr. 2/9-86 kr. 258.342,- 
Udgift fra skolestart 15/9-86 
til juleferie på lærerløn efter 
nedlæggelse af små hold
Lønudgift ialt kr. 219.000,-

Besparelse kr. 39.242,-

Fastlagte besparelse k r . 47.000,-
Difference på fastelagte
besparelser - kr. 7.758, -
Differencebeløbet forslås finansieres 
som besparelse på inventarkonto 321 02 
059-09.
Ungdomsklubben;
De ønskede besparelser på lønkontoen i 
forbindelse med klubvirksomhed på kr. 
2.000 ved afkortning af sæson foreslås

fortsættes....



finansieret ved tilsvarende besparelse 
på konto 321 03 095-50, undervisningsmid
ler .
Ungdomsskolenævnet fremsender med anbefa
ling.
Sko1ekommi s s ionen tager sagen til efter
retning. Kommissionen kan ikke anbefale, 
at der foretages besparelser på ungdoms
skolen.
Kulturelt udvalg tager til efterretning. 
Venstre og Konservative anbefaler Frode 
Dails nye forslag til besparelser. 
Socialdemokratiet ønsker ikke besparel
ser foretaget på ungdomsskolen. , .

h 'C fd t i l o r u ^Økonomiudvalget fremsender 
vwhg n hiriiTt-Thl ing til byradet med anbefa
ling .
Socialdemokratiet ønsker ikke besparel
ser foretaget på ungdomsskolen.

Økonomiudvalget fortsat
s . pkt* 29 fortsat
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t. pkt. 31
Ændring af betaling for leje af kommu
nens gymnastiksale og haller
Kommunaldirektøren fremsender intern no
tits af 23/10-86 vedr. forslag til æn
dring af betaling for leje af kommunens 
gymnastiksale og haller. På baggrund af 
økonomiudvalgets tidligere beslutning om 
yderligere undersøgelser har kulturel 
forvaltning udarbejdet notat.

fortsættes.. ♦ «



På baggrund af notatet foreslår borgmes
teren

at priserne for leje holdes
uændret indtil videre samt 

at udgifter til fast tilslutning 
af ekstra strøm opgøres i for
året, og indgår i budgetover
vejelserne for 1988.

Kulturelt udvalg fremsender til byrådets 
beslutning på baggrund af kulturelt ud
valgs første indstilling af 29/9 1986 
hvor det blev indstillet, at åbne lokale 
foreninger med almen formål vederlagsfrit 
kan benytte kommunens haller. Endvidere 
vedtog udvalget, at det henstilles til 
brugerne, at arrangementer lægger forsk
udt i forhold til idrætsstævnerne.
Hanne Kyvsgård indtager særstandpunkt, 
idet hun ønsker at følge administratio
nens oplæg af 30/7 86,
Jørn Poulsen ønsker sagen fremsendt til 
byrådets afgørelse.
økonomiudvalget anbefaler borgmesterens 
forslag.
Socialdemokratiet indtager særstand
punkt, idet de følger kulturelt udvalgs 
indstilling.

Økonomiudvalget fortsat
t. pkt. 31 fortsat

u. pkt. 32
Branddøre i Skibby Idrætshal.
Økonomiudvalget vedtog på sit møde den 
7. oktober, at der skulle opsættes brand
døre i Skibby Idrætshal. Sagen genopta-

fortsættes....



7. Økonomiudvalget fortsat 
u. pkt. 32 fortsat
ges, idet der skal tages stilling til det 
finansielle. Der søges en tillægsbevil
ling på kr. 50.000,-.
Kulturelt udvalg; Til efterretning. 
Fremsendes til økonomiudvalget i henhold 
til tidligere beslutning.
Administrationen anbefaler, at der søges 
en tillægsbevilling på kr. 50.000,- på 
konto 032 02 065-02 Skibby Idrætshal, 
som finansieres over kassebeholdningen 
konto 801 00 004-09. (Beløbet er anslå
et, idet regningerne endnu ikke er ind
kommet) .
Økonomiudvalget fremsender til byrådet 
med anbefaling.
Gitte Schønemann deltog ikke i sagens 
behandling på grund af inhabilitet.
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v. pkt,. 34
Reparation af udhus på fritidscentret
Skibby Ungdomsskole fremsender ansøgning 
om reparation af udhus, idet ungdomssko
len mangler et rum til opbevaring af sko
lens knallerter, da det nuværende rum 
skal indrettes til elevrum.
Udgifter til materiale andrager kr. 
6.846,-, samt arbejdsløn kr. 2.304,-. 
Udgiften til materialer kan finansieres 
over kontoen for lejrskoler og det anbe
fales at beskæftigelsesudvalget ansøges 
om fritagelse for arbejdsløn. 
Administrationen kan oplyse, at materiale
udgifterne kan dækkes over lejrskolekonto-

fortsættes....



en, idet der er beløb til rest på denne. 
Kulturelt udvalg fremsender med anbefa
ling .
Der søges en tillægsbevilling på k r . 
7.000,- på fast ejendom, Fritidscentret, 
320 02 040-09, som finansieres på ung
domsskolens lejrskolekonto 321 02 
105-03.
Økonomiudvalget fremsender til byrådet 
med anbefaling.

Økonomiudvalget fortsat
v. pkt. 34 fortsat

x. pkt. 35
Dispensation vedr. holdstørrelse
Voksenundervisningsnævnet har drøftet 
spørgsmålet om Skibby kommune skulle 
fremsende ansøgning til amtet om dispen
sation for reglen om 12 betalende på 
hvert hold, således at hold med 10 beta
lende deltagere kan starte op. 
Administrationen kan oplyse, at man i 
Jægerspris byråd har besluttet at søge 
dispensation.
Hvis der opnås dispensation skønnes mer
udgiften at udgøre ca. kr. 14.000 for 
Skibby kommune, idet det forventes, at 
der vil komme 6 - 7  hold i gang yderlige
re .
Voksenundervisningsnævnet fremsender med 
anbefaling.
Kulturelt udvalg anbefaler, at der søges 
dispensation, samt at merudgiften afhol
des, såfremt der opnås dispensation.

fortsættes....



Økonomiudvalget ønsker at afvente, om 
Jægerspris kommune opnår dispensation. 
Socialdemokratiet indtager særstandpunkt, 
idet de følger kulturelt udvalgs indstil
ling.
Socialdemokratiet begærer sagen forelagt 
byrådet.

Økonomiudvalget fortsat
x« pkt. 35 fortsat
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y. pkt. 36
Budget 1986
Administrationen fremsender ansøgning 
om budgetomplaceringer/tillægsbevilling
er for regnskabsåret 1986.
Kulturelt udvalg fremsender med anbefa
ling. Der søges en tillægsbevilling på 
kr. 299.000,-.
Ledende skoleinspektørs og Ferslev skoles 
ansøgninger om omplacering på henholdsvis 
kr. 25,000,- og kr. 10.000,- anbefales. 
Hanne Kyvsgård og Jørn Poulsen finder 
det uheldigt med tillægsbevilling på 
299.000,-.
Økonomiudvalget fremsender til byrådet 
med anbefaling.
Tillægsbevillingen foreslås finansieret 
over kassebeholdningen, konto 801 00 004
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z. pkt. 37
Skuldelev skole - Arbejdstilsynet
Teknisk forvaltning meddeler i intern 
notits af 24/11-86, at man i forbindelse

fortsættes....



7. Økonomiudvalget fortsat 
z . pkt. 37 fortsat
med nedrivning af 2 skillevægge på 1 . 
sal i den gamle inspektørbolig har måtte 
konstatere, at gulvhøjderne er forskelli
ge. Der er derfor ikke mulighed for som 
planlagt at foretage simple reparationer, 
hvor skillevæggene har stået, idet der 
skal foretages opretning af gulvene.
En ny gulvbelægning er således nødven
dig.
Skolen ønsker ikke nålefilt som ny belæg
ning. Linoleumsbelægning er bedst egnet. 
Pris for 36 m2 linoleumsbelægning og op
retning af ca. 10 m2 gulv er kalkuleret 
til kr. 15.000,
Kulturelt udvalg fremsender til økonomi
udvalget med anbefaling af, at beløbet 
finansieres samme sted som den igangvæ
rende ombygning. Der søges en tillægsbe
villing på Skuldelev skole konto 301 03 
040-07 på kr. 15.000,-, som finansieres 
over kassebeholdningen konto 801 00 
004-09.
Økonomiudvalget fremsender til byrådet 
med anbefaling.

æ. pkt. 40
Revisionsberetning nr. 24
Kommunernes Revisionsafdeling fremsender 
revisionsberetning nr. 24 vedrørende af
sluttende beretning for regnskabsåret 
1985.
Administrationens bemærkninger vedlæg
ges .
Økonomiudvalget fremsender til byrådet

•I ' il.l

med anbefaling.



Skoleadministrationssystemet DASK
Byrådet godkendte på sit møde den 27. 
november 1985 forslag til forskrifter 
for skoleadministrationssystemet DASK. 
Ledende skoleinspektør fremsender for
slag til sikkerhedsforanstaltninger til 
byrådets behandling. Samtidig foreslår 
kommunebogholderen, at ledende skolein
spektør udpeges til at forestå iværksæt
telse af og tilsynet med sikkerhedsfor
anstaltningerne .
Økonomiudvalget fremsender til byrådet 
med anbefaling.

å . pkt. 44
Nedlæggelse af huslejenævnet
Byrådet vedtog på sit møde den 20. febru
ar 1985 at oprette et huslejenævn i kom
munen.
Borgmesteren foreslår, at huslejenævnet 
nedlægges.
I forbindelse med vedtagelse af budget
tet for 1987 udgik afsatte beløb til be
taling af diæter samt honorar til forman
den for huslejenævnet.
Det kan tilføjes, at der siden oprettel
sen kun har været een sag til behand
ling.
Økonomiudvalget: Det konservative Folke
partis 2 medlemmer indstiller, at husle
jenævnet nedlægges pr. 1/1 1987. 
Socialdemokratiets 2 medlemmer ønsker 
huslejenævnet opretholdt.

Økonomiudvalget fortsat
ø. pkt. 43
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7. Økonomiudvalget fortsat

aa. pkt. 47
Ansøgning om tilladelse til at opslå as
sistentstilling i skatteforvaltningen
På økonomiudvalgets møde den 10. novem
ber blev oplyst, at Kommunernes Landsfor
ening telefonisk havde meddelt, at kommu
nen ikke kunne få godkendt oprettelse 
af yderligere en skatterevisorstilling.
I budget 1987 er medtaget udgift til ny
normering svarende til en assistentstil
ling.
På den baggrund søger skatteinspektøren 
om tilladelse til at opslå en assistent
stilling pr. 1. januar 1987 med henvis
ning til de mange og komplicerede merop
gaver i forbindelse med indførelse af 
den ny skattereform.
Kommunaldirektøren anbefaler, at stil
lingen opslås til besættelse snarest mu
ligt.
Økonomiudvalget fremsender til byrådet 
med anbefaling.

ab. pkt. 60
Tillægsbevilling til konto 6
Ansøgning om tillægsbevilling til konto 
6 - administration, planlægning og fælle 
sudgifter på baggrund af forbrug pr.
31/10 86.
Bevillingsansøgningen andrager netto 
120.000 kr.
Økonomiudvalget fremsender til byrådet 
med anbefaling.
Tillægsbevillingen foreslås finansieret 
over kassebeholdningen, konto 801 00 004 
09.



Tillægsbevilling til konto 602 00 322 
09

Økonomiudvalget fortsat
ac. pkt. 61
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Ansøgning om tillægsbevilling til konto 
602 00 322 09 - kommunal information.
På møde den 11. februar 1986 godkendte 
økonomiudvalget, at kommunen fremover 
kunne "have nogle faste informationsspal
ter i Lokalavisen. Godkendelsen blev gi
vet under den forudsætning, at allerede 
budgetterede annonceudgifter kunne dække 
den ændrede informationsform. Det har 
imidlertid vist sig, at behovet for in
formation, både for annoncer og alminde
lig information, har været betydelig 
større end forudsat i 1986 og også vil 
blive større end budgetteret i 1987. Det 
forventede forbrug i 1986 er anslået til 
kr. 184.000. Fra forvaltningernes annon
cekonti og andre konti kan dækkes kr.
113.000, og der resterer herefter kr.
71.000, som søges tillægsbevilget i 
1986.
Borgmesterkontoret foreslår, at udgiften 
dækkes af kassebeholdningen.
Notat af 3/11 fra kommunebogholderen ved
lægges .
Yderligere redegørelse fra kommunaldirek
tøren om overskridelsen i 1986 og det 
forventede merforbrug i 1987 vedlægges.

i(AA,

Økonomiudvalget indstiller til byrådet, 
at der meddeles en tillægsbevilling på 
kr. 71.000 i 1986, der finansieres over
kassebeholdningen, konto 801 00 004 09.

fortsættes



Økonomiudvalget fortsat
pkt. 61 fortsatac

Det foreslås samtidig, at ordningen vide
reføres, men tages op påny i marts måned 
1987, idet forbruget samtidig overvåges 
nø je.

ad. pkt. 62
Forslag til ændring af telefontid og åb
ningstid på rådhuset
I forbindelse, med de af byrådet vedtagne 
besparelser, der skal have virkning fra 
1. januar 1987, er der indhentet forslag 
til ændrede forretningsgange m.v. i de 
enkelte forvaltninger.
På denne baggrund foreslår Hovedsamar
bejdsudvalget for administrationen, at 
telefontid ændres således:

findes indenfor den kommunale administra
tions normering, tages af det budgetbe
løb, der er afsat i 1987 til erhvervsrå
dets arbejde.

fortsættes.....

mandag - onsdag kl. 9.00-15.00 
torsdag kl. 9.00-18.00
fredag kl. 9.00-13.00

samt at
ekspeditionstiden (åbningstiden) ændres 
således:

mandag - fredag kl. 10.00-12.30 
torsdag tillige kl. 15.30-18.00. 

Endvidere foreslår Hovedsamarbejdsudval
get, at udgifter til dækning af de 15 
timer til erhvervsrådsarbejde, som skulle

Dag og år:
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Økonomiudvalget fortsat 

ad. pkt. 62 fortsat

Økonomiudvalget vedtog på sit ekstraordi
nære møde den 16. december 1986 at ind
stillede følgende:
Telefontid: Økonomiudvalgets flertal an
befaler den ændrede telefontid. 
Socialdemokratiet kunne ikke tiltræde. 
Ekspeditionstid: Økonomiudvalget kunne 
ikke anbefale den ændrede ekspeditionstid 
Erhvervsråd: Økonomiudvalgets flertal an
befaler forslaget.
Socialdemokratiet kan ikke anbefale, idet 
man mener, at erhvervsrådet selv skal af
holde udgiften til sekretærbistand.

Dag og år: Blad nr.
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11. Overførsel af budgetbeløb fra 1986

til 1987 ■
Byrådet godkendte den 19. november, at ■
en række beløb kunne overføres fra 1986 .
til 1987 med tillæg af "forrentning" på
20% .

Efterfølgende har socialforvaltningen '
fremsendt liste af 5/12 med anmodning om . 
overførsel af beløb ialt kr. 244.000 ved
rørende Skolevejens børnehave, Skuldelev 
fritidshjem, De gamles Hjem og plejehjem- " 
met Nordhøj. -
Kommunebogholderen anbefaler, at beløbene 
godkendes overført incl. forretning til 
budget 1987. .
Sagen behandles i ekstraordinært økonomi
udvalgsmøde den 16. december 1986, hvor
fra indstilling vil foreligge til byrå
dets møde.
Økonomiudvalget fremsender til byrådet med
anbefaling. .

12. Besparelser på budget 1987

1.

2 .

3.

Efter byrådets vedtagelse af budgettet 
for 1987 er der indkommet følgende skri
velser med kommentarer og klager, der 
relaterer til kulturelt udvalgs budget:

Skrivelse af 12/11 fra Ferslev skole
nævn .
Skrivelse af 11/11 fra forældrene til 
børn i 1. klasse på Ferslev skole. 
Skrivelse af 13/11 fra forældrene til 
børn i 2. klasse på Ferslev skole.

fortsættes....
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4. Skrivelse af 29/9 fra lærerrådet på Skul

delev skole
5. Skrivelser af 29/10 og 24/11 fra Skulde

lev skolenævn.
6. Skrivelse af 7/10 fra Marbækskolens sko

lenævn
7. Skrivelse af 1/10 fra fælleslærerrådet. 

Desuden har fælleslærerrådet i skrivelse 
af 3/12 fremsendt alternativt forslag 
til besparelserne.

8. Skrivelse af 3/11 fra forældrene til 
børn i 7a, b, c og d på Marbækskolen.

9. Skrivelse af 29/10 fra musikskolen.

Byrådet har vedtaget, at fagudvalgene 
skal optage forhandlinger med de impli
cerede parter i forbindelse med skrivel
serne.
Kulturelt udvalg har indkaldt til disse 
forhandlinger den 10. og 11. december. 
Kulturelt udvalg fremsender til byrådets 
afgørelse.
Jørn Poulsen indtager særstandpunkt, i
det han anbefaler fælleslærerrådets skri
velse af 3. december 1986.
Udvalget ønsker følgende oplysninger:
1. Lønforskel mellem timelærer og tjene- 

stemænd.
2. Liste over anciennitet over timelærer 

med angivelse af tjenestested.

Økonomiudvalget fremsender sagen til byrå-

i byrådssalen.
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Mogens Bo Hansen anmoder i skrivelse af 
10. december 1986 om optagelse af følgen
de punkt på dagsordenen:
"TSG skal foreslå, at der oprettes et 
lønmodtagerråd i Skibby kommune med det 
formål at varetage lønmodtagernes inter
esser i forhold til private og offentli
ge arbejdsgivere.
Formålet med lønmodtagerrådet er
1) at fremme samarbejdet mellem de for

skellige faglige organisationer, der 
er hjemmehørende i kommunen,

2) at fremme den beskæftigelsesmæssige 
udvikling i Skibby,

3) at fremme samarbejdet mellem kommu
nen, de i kommunen liggende virksomhe
der og lønmodtagere på områder som 
sikkerhed på arbejdspladsen, arbejds
miljø og medindflydelse.

Rådet tænkes sammensat af repræsentanter 
for de forskellige faglige organisatio
ner. Derudover repræsenteres arbejdsgi
verforeningen og Skibby kommunalbestyrel
se med 1 repræsentant.
Lønmodtagerrådet modtager samme økonomi - 

ske støtte som det såkaldte "(direktør
råd) ".

. Oprettelse af lønmodtagerråd



Dækning af transportudgifter
Mogens Bo Hansen har i skrivelse af 10. 
december 1986 anmodet om optagelse af 
følgende punkt på dagsordenen:
"I forbindelse med budget 87 vedtog et 
flertal i byrådet, at lærere, der går 
på kursus i modsætning til tidligere kun 
kan få udgifter til transport dækket sva
rende til billigste offentlige transport
middel .
For at sikre en ligestilling skal TSG 
foreslå, at byrådsmedlemmer og forvalt
ningschefer kun kan få deres transportud
gifter til kurser, møder, konferencer 
osv. dækket efter samme regler."

Ulovlige udledninger
John G, Christensen har i skrivelse af 
10, december 1986 på socialdemokratiets 
vegne anmodet om optagelse af følgende 
punkt på dagsordenen:
"Socialdemokratiet foreslår, med bag
grund i folketingsvedtagelsen den 
18/11-86, om at ALLE ulovlige udlednin
ger skal stoppes inden den 1. maj 1987, 
- at det pålægges teknisk udvalg, inden 
for den af folketinget fastsatte tids
frist, at drage omsorg for at samtlige 
ulovlige udledninger bliver stoppet."

Dag og år:

Onsdag den 17. 
1986
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16. Handlingsplan og investeringsoversigt
John G. Christensen har i skrivelse af 
10. december 1986 på socialdemokratiets 
vegne anmodet om optagelse af følgende 
punkt på dagsordenen:
"Socialdemokratiet foreslår, - med bag
grund i folketingsvedtagelsen den 
18/11-86, om at kvælstof- og fosforudled
ningen inden 3 år reduceres med h.h.v.
50% og 80% - at det pålægges teknisk ud
valg snarest at udarbejde en handlings
plan og investeringsoversigt, som vil 
gøre Skibby kommune i stand til, inden 
for den fastsatte tidsfrist, at leve op 
til folketingsbeslutningen."

17. Ansættelse af miljømedarbejder
John G. Christensen har i skrivelse af 
10. december 1986 på socialdemokratiets 
vegne anmodet om optagelse af følgende 
punkt på dagsordenen:
"Socialdemokratiet foreslår, at der 
straks ansættes en miljømedarbejder i 
Skibby kommune, for at løse de opgaver, 
der jfr. folketingsbeslutningen den 
18/11-86, er pålagt kommunen."

Dag og år: Blad nr,

3781
Onsdag den 17. december Formandens

initialer:

1986
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18. Møder med bylaug og grundejerforeninger 
for fastboende
John G. Christensen har i skrivelse af 
10. december 1986 på socialdemokratiets 
vegne anmodet om optagelse af følgende 
punkt på dagsordenen:
"For at styrke kommunikationen mellem 
borgerne og kommunen foreslår socialde
mokratiet, at det bestående landliggerud
valg får udvidet sit virkeområde til og
så at omfatte møder med bylaug og grund
ejerforeninger for fastboende.
Det foreslås samtidig, at kontakten til 
repræsentanter for de fastboende får 
første prioritet."

19. Udtrædelse af byrådet
Byrådsmedlem Erik Hansen anmoder i skri
velse af 10. december 1986 om - efter 
samråd med sin læge - at træde ud af by
rådet med virkning fra 1. januar 1987.



L U K K E T  M Ø D E

X. Kloakbidrag, matr, nr. 16 d Skuldelev



2. Hyrevognsbevilling nr. 16-6.

3. Salg af ejendom - Hovedgaden 66 B

4. Salg af areal fra Hyttevej 6



5. Eventuelt salg af kommunale arealer i 
Koholmmosen

Dag og år: Blad nr,

3785
Dnsdag den 17. december Formandens
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6. Låneoptagelse til finansiering af udgif
ter ved energibesparende forstaltninger 
i 1986

fortsættes...



6. Økonomiudvalget fortsat

7. Tilbud karlitlofter - Skolevejens børne- 
have



8. Færdiggørelse af Dådyrvej m.v. i Hjorte- 
haven



Dag og år: Blad nr.
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Støtte til Kirsten Larsen
i byrådssalen.

fortsættes



9. Fortsat

Dag og år: Blad nr.

3789
Onsdag den 17. december Formandens

initialer:

1986
kl. 17.15

i byrådssalen.

10. Udtalelse på lærere



Ansøgning om orlov

Omklassificering af vej formand



13. Stedfortræder i dagplejen

14. Meddelelser

Dag og år: Blad nr.

3791
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fortsættes....



14. Meddelelser fortsat



Dag og år: Blad nr.

3793
Onsdag den 17 . decembe: Formandens

Tinitialer:

T I L L Æ G S D A G S O R D E N 1986

kl. 19.00

i byrådssalen.

1. Arbejdstidsnedsættelsen pr. 1. januar 
1987

På møde den 10. november 1986 fik økono- - 
miudvalget forelagt notat om placering af _ 
arbejdstidsforkortelsen pr. 1. januar 
1987 for så vidt angår rådhuset.
For andre områders vedkommende blev sa- - 
gen udsat til udvalgets decembermøde, i- _ 
det de ønskede oplysninger ikke var 
fremsendt til borgmesterkontoret. 
Redegørelse fra kommunaldirektøren om, - 
hvorledes øvrige områder placerer arbej ds-i 
tidsforkortelsen blev udsendt onsdag den 
3. december. ■
Notat af 12. december fra kommunaldirektør 
ren er udsendt den 15 . december. __
Økonomiudvalget godkender indstilling 
vedrørende dagplej en og De gamles Hj em. 
Økonomiudvalget godkender administrati- -
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onens forslag for så vidt angår ledende 
hj emmesygeplej erske.
Socialdemokratiet indtager særstandpunkt. 
Økonomiudvalget anbefaler administratio
nens forslag vedrørende daginstitutionsom 
rådet.
Økonomiudvalget foreslår, at institutio
nerne lukkes een time tidligere om ugen. 
Socialdemokratiet indtager særstandpunkt. 
Socialdemokratiet bemærker, at arbej ds- 
tidsforkortelsen ikke må medføre ringere 
service overfor borgerne og begærer sa
gen forelagt byrådet.

Notatet af 12. december vedlægges til de 
byrådsmedlemmer, der ikke er medlem af 
økonomiudvalget.
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